

| | |
|--|---|
| 致：政府統計處貿易分類組 To: Trade Classification Section Census & Statistics Department | 內部使用 Office Use |
| 傳真號碼 Fax No.: 2824 2782 | 回覆日期 Reply Date: _____ |
| 電郵 E-mail: tc_1@censtatd.gov.hk | 檔號 Ref. No.: TC- _____ |
| 查詢日期 Enquiry Date: _____ | 聯絡組別：貿易分類組第()分組 |
| | Contact Unit: Unit () of Trade Classification Section |
| | 電話：2877 1818，選擇語言後，按() |
| | Tel No.: 2877 1818, after language selection, press () |

貨物編號查詢表格 Commodity Code Enquiry Form

| 第一部分 Part I | | | |
|---------------------|---|--|---|
| 公司名稱 Company Name: | | 傳真號碼 Fax No.: | |
| 聯絡人 Contact Person: | | 電話號碼 Tel. No.: | |
| 第二部分 Part II | | | |
| 項目 Item No. | 貨物名稱 ⁽¹⁾ Commodity Description ⁽¹⁾ | 補充資料 ⁽²⁾ Supplementary Information ⁽²⁾ | 政府統計處回覆用 ⁽⁴⁾ Reply by C&SD ⁽⁴⁾ |
| | | | 香港貨物協調制度編號 (數量單位編號) ⁽³⁾ HK HS Code (Unit of Quantity Code) ⁽³⁾ |
| 1 | | | () |
| 2 | | | () |
| 3 | | | () |
| 4 | | | () |
| 5 | | | () |
| 6 | | | () |
| 7 | | | () |
| 8 | | | () |
| 9 | | | () |
| 10 | | | () |

註 1：請填寫貨物的詳細資料（如貨物具體用途、製造方法、原料和正確的化學或專有名稱等）。

Note 1: Please provide full particulars of the goods (e.g. detailed usage, method of manufacturing, material used and proper chemical or technical name).

註 2：補充資料包括在其他國家使用的貨物編號、說明書、目錄、樣本等。

Note 2: Supplementary information includes the commodity code used in other countries, product specification, catalogue, sample, etc.

註 3：在報關單內填報貨物數量時，須按該貨物編號所對應的指定數量單位申報。每一編號所代表的數量單位也不同，如“C62”代表“個”、“K6”代表“千升”、“MTQ”代表“立方米”。請參閱香港進出口貨物分類表(協調制度)現行版內的數量單位分類。

Note 3: During lodgement of trade declarations, quantities of goods declared should be reported according to the specific unit of quantity corresponding to the commodity code under concern. Different codes stand for different units of quantities, such as “C62” for “unit”, “K6” for “kilolitre”, “MTQ” for “cubic metre”. Please refer to the Hong Kong Imports and Exports Classification List (Harmonized System) current edition for classification of unit of quantity.

註 4：處理貨物編號查詢的所需時間，要視乎查詢項目的數目及所提供資料是否完備。

Note 4: Total time required to process the commodity code enquiry depends much on the total no. of items covered and the completeness of the information provided.